

Referat styremøte Gråsjøfeltet velforening august 2024

Møtedato: 13.08.24, kl 20:00, Teams

Deltagere: Sigbjørn Solvin, Ivar Wagle, Jan Erik Dahlen, Per-Eirik Lillerud Slagsvold, Kristian Aasbrenn og Kjetil Rødne

Ikke deltatt: Hanne Fosby

Referent: Kjetil Rødne

Neste møte: 16.10.2024, 20:00, Teams

Dagsorden:

1. Forrige styremøte/referat

- Kjetil skriver referat, Ivar legger ut på nettsiden etter godkjenning på neste styremøte.

2. Økonomisk status v/Jan Erik

a. Kontingentsats- utestående

- 94 stk har betalt av 113 stk per 13.08.24

b. Utgifter vann i Jon Gunleiksruds vei/Fjellveien kontra budsjett

- Foreløpig har vi brukt ca 10.000,- kontra budsjettpost på 30.000,-. Forventer ingen større kostnader i tillegg.

c. Total økonomi

- 146.583,- på foreningskonto og 51.900,- vei konto opprusting 2022

d. Grasrot andel og Vipps: Videre arbeid og info

- Vipps 2.450,-
- Grasrotandel for Gråsjøfeltet Velforening er opprettet, og vi har nå 7 stk givere på grasrotandelen - Norsk Tipping som gitt til nå 647,-. Vi bør vurdere hvordan vi informerer vide om denne muligheten for velmedlemmer og andre i området.

3. Løypekjøring 2024/2025:

a. Foreløpig status orientering v/Sigbjørn

- Sigbjørn har privat kjøpt snøskuter for å kjøre skispor på dugnad.
- Jan Erik og Sigbjørn og ev. andre vil være løypekjørere på dugnad.

- b. Avklare eventuelt kjøp av Bjørn's løypepreparingsutstyr**
- Enstemt om kjøp av Bjørn's løypepreparingsutstyr i henhold til tilbud, totalt 33.000,-.
- c. Avklare eventuelt lager for snøscooter og utstyr: Kjøpeleie container, søknad kommunen etc**
- Sigbjørn sjekker om parkeringsplass til scooter og utstyr hos Torfinn Jahren først. Hvis ikke det går, må det sees på kjøp/lei av en 20 fots container (ca 25.000,-).
- d. Godtgjørelse dugnadskjøring og dekking av utgifter Sigbjørn(scooter, bensin etc)**
- Sigbjørn forstår at velet dekker de direkte utgiftene for bensin for løypekjøringen, og Kristian foreslo det ble laget en km eller time pris for dekking av snøscooter kost ellers(finans, service og forsikring). Sigbjørn ser på det til neste styremøte.
 - Godtgjørelse for dugnadskjøringen løselig diskutert, og hvor en løsning kan være dekning av årskort for veilaget for de som deltar. Avklares på neste styremøte.
- e. Eventuell skilting og rydding/merking av løypenett**
- Sigbjørn sjekker priser på skilt «Fare skiløype» for oppsett i Gråsjøveien.
 - Sigbjørn går befarings av eventuell løypetrase fra løe i Tanggutveien og opp til Stormyra.
 - Det ble diskutert GPS sporing av løypekjøringen:
Det ble enstemmig vedtatt at vi går for GPS sporing av skiløyper igjennom Skisporet. Kost 1800,-/år eks mva. Sigbjørn avklarer og bestiller/inngår kontrakt.

4. Vann Jon Gunleiksruds vei/Fjellveien

- a. Status sommerens arbeider**
- Rør/slange langs Fjellveien er reparert, og kraner er byttet på tappestedene Jon Gunleiksruds vei 10-14, i Sandbakken og nede ved Oddvar Doblougs vei.
 - Brønn ved Jon Gunleiksruds vei 10-14 er rengjort. Denne bør brukes jevnlig for at den skal holde seg
- b. Hva gjør vi i øvre del av Jon Gunleiksruds vei/Fjellveien**
- Vi lar vannrør og pumper i øvre del av Fjellveien da det stort sett ut til å fungere som det er.

c. Info til berørte velmedlemmer

- Sigbjørn sender ut info til alle berørte hytteeiere i Fjellveien om status etc. fra felles e-posten.

5. Vannpumpe Vestlia

a. Status og hva gjør vi videre

- Per-Eirik snakker med Tore Slagsvold om han kan ta vannprøve og få levert den. Pris 1000-2000,-

6. Vei

a. Status siste oppgradering øverst i Jon Gunleiksrudsvei/Fjellveien

- Sigbjørn hører med Per Gunnar om han får utbedret dette snart, slik at vi kan søke om endelig overtagelse av veilaget..
 - Etterskrift: Grusing utført av PGR, og endelig godkjenning/overtagelse mottatt fra veilaget 05.09.24.

b. Velets andel opprusting vei til velmedlemmer- status

- Tilbakebetaling av beløp til opprusting av vei er gjennomført.

7. Stier – klopper og ev. merking

a. Info Kristian

- Kristian ønsker å se på mulighet til å utbedre gamle stier
Det er veldig bløtt i noen partier

b. Hva kan vi og bør vi gjøre mht klopper og merking

- Sigbjørn sjekker med kommuneskogen ang rydding og merking
- Kristian setter opp en dugnad for å rydde/merking stier
 - o Etterskrift: Vi har fått godkjenning fra kommuneskogen til rydde og legge klopper på sti inne i Småbekkdalen mot Gluggen.

8. Nettside – oppdatering info medlemmer

- Ivar ser over nettsiden og oppdaterer den

9. Eventuelt

Kjetil Rødne (sign)

Referent

Møtet ble avsluttet kl 22:04